

Karen Florschütz

Curriculum Vitae

December 2020

English version

Karen Florschütz is CEO of the Customer Services Business Unit, Digital Industries at Siemens.

Prior to her appointment, Karen held several senior positions in Germany, the Netherlands and the USA. Most recently, she worked in the Business Unit Factory Automation as Head of Automation Products & Customizing Solutions at the Siemens headquarters in Fürth.

Previous she held various management positions for Siemens and Dresser Rand in the Oil & Gas sector, including Operations Americas as Head of all Dresser Rand and Siemens plants in the USA and India and as Packaged Compression Trains Head of the plants in Houston (USA) and Hengelo (Holland).

She studied economics and industrial science in Germany and Canada and got an MBA in the USA.



Karen Florschütz, DI CS CEO

Deutsche Version

Karen Florschütz ist CEO der Customer Services Business Unit, Digital Industries bei Siemens.

Zuvor hatte Karen Florschütz mehrere leitende Positionen in Deutschland, den Niederlanden und den USA inne. Zuletzt war sie in der Business Unit Factory Automation als Segmentleiterin von Automation Products & Customizing Solutions in der Siemens Zentrale in Fürth tätig.

In früheren Funktionen hatte sie bereits verschiedene Führungspositionen bei Siemens und Dresser Rand im Bereich Oil & Gas inne. Darunter Operations Americas, als Leiterin aller Dresser Rand und Siemens Werke in den USA und Indien, sowie als Leiterin der Packaged Compression Trains Werke in Houston (USA) und Hengelo (Holland).

Sie hat in Deutschland und Kanada Wirtschaftswissenschaften und Industrial Science studiert und in den USA einen MBA erworben.